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Bloemrijke dijken in beeld   

‘Nederland is een dijkenland, maar de dijken zijn veel te groen’, kopte 

Trouw op 30 april jongstleden. Onder de kop volgde een uitgebreid 

artikel over de meerwaarde van een soortenrijke begroeiing op dijken. 

Een onderwerp dat ook bij Water Natuurlijk hoog op de agenda staat. 

We waren namelijk volop bezig om een bijeenkomst met excursie te 

organiseren voor onze leden en andere belangstellenden, om de 

schoonheid van een bloemrijke dijk in het veld te aanschouwen en ons 

door deskundigen te laten bijpraten over wat de meerwaarde daarvan is. 

Helaas gooide de Corona-crisis roet in het eten. 

Een soortenrijke begroeiing op dijken is zowel goed voor de 

biodiversiteit als voor de veiligheid. Dat een soortenrijke begroeiing 

goed is voor de biodiversiteit ligt misschien voor de hand. Alleen al de 

variatie aan bloeiende plantensoorten, zoals veldsalie, wilde marjolein 

en grote centaurie, maakt de dijk biodiverser dan een dijk met een 

https://mailchi.mp/b76fe9a27ab4/6xmm3zryxo-2724952?e=c46d40044e
https://sites.google.com/site/waternatuurlijkmiddennederland/natuurlijk-water


 

strakke grasmat. Bovendien trekken dijken met een diverse begroeiing 

een grote diversiteit aan insecten aan, en die weer vogels, etcetera. 

Maar bij dijken staat de veiligheid natuurlijk voorop. En die blijkt juist 

ook gebaat bij een soortenrijke begroeiing. Dankzij een betere 

doorworteling ontstaat namelijk een steviger mat, dan wanneer een dijk 

alleen met gras is begroeid. Dijken zijn daardoor beter bestand tegen 

erosie. 

We hopen volgend voorjaar alsnog een bijeenkomst te kunnen 

organiseren waarbij we de pracht van bloemrijke dijken in het veld 

kunnen ervaren, en de voordelen voor waterveiligheid kunnen 

bediscussiëren. Enkele deskundigen die we voor onze bijeenkomst 

hadden gestrikt komen ook aan het woord in het artikel in Trouw. 

Voor wie zich nog verder in de materie wil verdiepen is de online lezing 

die Constant Swinkels van de Radboud Universiteit verzorgde 

interessant. 
 

 

 

Deltaplan biodiversiteit   

In februari 2019 heeft het Algemeen Bestuur (AB) van waterschap Vallei 

en Veluwe een motie van Water Natuurlijk aangenomen. We vroegen als 

fractie Water Natuurlijk om het Deltaplan biodiversiteit te tekenen; 

ofwel namens alle waterschappen via de Unie van Waterschappen (UvW), 

ofwel zelf als waterschap Vallei en Veluwe. Het eerste had de voorkeur 

bij een meerderheid van de partijen. 

Nu het Kaderplan biodiversiteit bij Vallei en Veluwe is goedgekeurd 

vinden we het als Water Natuurlijk tijd dat de motie ook wordt 

uitgevoerd. Het Dagelijks Bestuur (DB) gaf aan dat wordt ingezet op het 

tekenen via de UvW. De unie-commissie watersysteem (CWS) heeft 

afgelopen vrijdag een concept-‘Position paper biodiversiteit’ besproken. 

Dit stuk moet dan in de commissievergadering van september worden 

vastgesteld, om vervolgens dan weer te worden aangenomen door het 

bestuur van de Unie van Waterschappen. 

De waterschappen blijken nogal verschillend te denken over de concrete 

invulling van biodiversiteit. Daarom heeft Vallei en Veluwe ervoor gepleit 

om het position paper zo op te stellen dat zowel de remmers, de joggers 

als de hardlopers onder de waterschappen er mee uit de voeten kunnen. 

Alles beter dan één consensusverhaal zonder ambitie.    

Al met al moet er nog heel wat water door de Rijn vloeien, voordat de 

Unie zo ver is om het Deltaplan Biodiversiteit te tekenen. Water 

Natuurlijk bekijkt op dit moment hoe we weer wat meer vaart in de zaak 

kunnen brengen. 

  

https://www.trouw.nl/duurzaamheid-natuur/nederland-is-een-dijkenland-maar-de-dijken-zijn-veel-te-groen~b8330cb4/
https://www.youtube.com/watch?v=j14rkZdbAGw&feature=youtu.be
https://www.youtube.com/watch?v=j14rkZdbAGw&feature=youtu.be


 

 

Water maximaal vasthouden 

Natuurorganisaties zijn al jaren bezorgd over de gevolgen van verdroging 

voor de natuur. Dit voorjaar kwam de droogte vroeg. Weidevogels en hun 

kuikens hebben moeite om aan voedsel te komen vanwege de 

uitgedroogde grond. De natuur komt verder in problemen, bovenop al 

bestaande structurele problemen. Deze drievoudige herhaling van 

extreme droogtes is nieuw. Als we niets doen kan dit zeker leiden tot 

onherstelbare schade aan de natuur. 

Onderzoek van de beschermingsorganisatie Ravon wijst uit dat in de 

afgelopen twee jaar, die ook al extreem droog waren, 50 tot 60 procent 

van de populaties beekprikken en rivierdonderpadden in beken acuut 

bedreigd werden doordat hun leefgebieden droogvielen. 

In de winter is er best wat neerslag gevallen, maar veel van dat water is 

onvoldoende vastgehouden en alweer afgevoerd. De grondwaterstanden 

waren net hersteld, maar zijn al weer aan het dalen. Zuinig en slim 

watergebruik - van goede kwaliteit - is nu noodzakelijk: water moeten we 

maximaal vasthouden. 

Natuurmonumenten en LandschappenNL vragen provincies en 

waterschappen om een zone rondom natuurgebieden in te stellen 

waarbinnen een beregeningsverbod geldt voor zowel grondwater als 

oppervlaktewater. Andere maatregelen die nu kunnen helpen zijn het 

dichtzetten van stuwen en de waterstanden zoveel mogelijk hoog 

houden. In de Achterhoek doen het waterschap en boeren dat gelukkig al 

steeds meer. Ook het uitstellen van maaien van waterplanten in sloten 

en watergangen helpt bij het vasthouden van water. Ook goed voor de 

natuur! 

Maar er is meer nodig. Volgens dijkgraaf Hein Pieper van waterschap Rijn 

en IJssel is een ‘fundamentele herschikking van het watersysteem’ 

essentieel. De problemen zijn volgens dijkgraaf Pieper niet eenvoudig op 

te lossen. Het watersysteem is immers eeuwenlang gebaseerd op de 

afvoer van water. Nu is het juist nodig om water beter vast te houden in 

natte tijden om in droge periodes over extra water te beschikken. 

In waterschap Vallei en Veluwe heeft Water Natuurlijk gevraagd om op 

de korte termijn zoveel mogelijk het water vast te houden. Inmiddels 

heeft het waterschap voor een deel van het gebied een 

beregeningsverbod uit oppervlaktewater ingesteld. Voor de lange termijn 

hebben we gevraagd om een grondige integrale (grond) 

watersysteemvisie.  

  

https://www.volkskrant.nl/wetenschap/droogte-bedreigt-vissen-vlinders-en-libellen-natuurclubs-luiden-noodklok~b3863cc0/?utm_source=link&utm_medium=app&utm_campaign=shared%20content&utm_content=free
https://www.h2owaternetwerk.nl/h2o-actueel/lcw-lage-grondwaterstanden-op-hoge-zandgronden
https://www.natuurmonumenten.nl/nieuws/versnelde-aanpak-droogte-urgent-voor-de-natuur
https://www.waterforum.net/fundamentele-herschikking-watersysteem-nodig-om-droogte-achterhoek-te-bestrijden/


 

 

Waardevol Brummense Veld   
Waterschap Vallei en Veluwe, gemeente Brummen en provincie 

Gelderland werken samen met inwoners en bedrijven aan wateroverlast, 

verdroging en biodiversiteit in het gebied Voorstonden - Oekense Beek - 

Leusveld. Het project WaardeVOL Brummen begon ooit met 

verdrogingsbestrijding voor Natura 2000-gebieden. Verbeteren van 

bestaande en realiseren van ca. 100 ha nieuwe natuur zijn belangrijke 

input voor het huidige project. In het kader van het project wordt 

onderzocht wat hydrologisch gezien de beste mogelijkheden zijn om het 

gewenste natuurherstel te realiseren. 

Twee jaar geleden is de doelstelling verbreed en de aanpak veranderd. 

Tussen natuur, landschap, landbouw, wonen en bedrijvigheid werd 

klimaat het verbindende thema. WaardeVOL Brummen wordt sinds 2018 

als een gebiedsproces uitgevoerd. Dat gebeurt in de geest van de 

Omgevingswet. Er ligt geen planning van begin tot eind van het project. 

We werken in vier stappen en bekijken de uitkomsten stap voor stap: Hoe 

pakken we de volgende stap samen met bewoners aan en wat is daarvoor 

aan voorbereiding of onderzoek nodig? Eind 2020 verwachten we te 

beschikken over een toekomstbeeld voor het hele gebied. Dit 

toekomstbeeld gebruiken we als kapstok om de jaren daarna verdere 

plannen voor water, natuur, landschap en recreatie uit te werken en uit 

te voeren. 

Natuurmonumenten beheert veel grond in het gebied van WaardeVOL 

Brummen. Natuurmonumenten ziet kansen en mogelijkheden om op haar 

gronden de natuurkwaliteit te verbeteren, en daarmee bovendien een 

bijdrage te leveren aan het klimaatbestendig maken van het gebied. 

Agrarisch natuur en landschapsbeheer past heel goed in het 

landbouwgebied rondom de natuurgebieden. Agrariërs kunnen hiermee 

bijdragen aan het landschap en de biodiversiteit in hun omgeving. Daar 

staat een marktconforme vergoeding tegenover. In het hele 

projectgebied van WaardeVOL Brummen komen agrariërs hiervoor in 

aanmerking. Op www.collectiefveluwe.nl  staat uitgebreide informatie 

over beheerpakketten en vergoedingen, over voorwaarden, contracten 

etc. 

  

Bron figuur: OpenStreetMap 

  

 

Regionale Energie Strategieën 

Alle waterschappen werken hard mee aan de regionale 

energiestrategieën. Op 28 juni 2019 publiceerde het kabinet 

het Klimaatakkoord: de Nederlandse uitwerking van de internationale 

klimaatafspraken van Parijs (2015). We gaan met elkaar de CO2-uitstoot 

sterk verminderen: in 2030 met de helft ten opzichte van 1990. Een van 

de afspraken is dat 30 energieregio’s in Nederland onderzoeken waar en 

hoe het best duurzame elektriciteit op land (wind en zon) opgewekt kan 

https://www.vallei-veluwe.nl/toptaken/bij-mij-in-de-buurt/in-voorbereiding/waardevol-brummen/
https://www.rijksoverheid.nl/actueel/nieuws/2019/06/28/klimaatakkoord-maakt-halvering-co2-uitstoot-haalbaar-en-betaalbaar


 

worden. Maar ook welke warmtebronnen te gebruiken zijn zodat wijken 

en gebouwen van het aardgas af kunnen. Waar is ruimte en hoeveel? Zijn 

de plekken maatschappelijk gezien acceptabel en financieel haalbaar? In 

een Regionale Energiestrategie (RES) beschrijft elke energieregio zijn 

eigen keuzes. 

Het Dagelijks Bestuur van Vallei en Veluwe ziet de energietransitie als 

een van de opgaves die zal leiden tot een wezenlijke verandering van de 

ordening van met name het landelijke gebied. Ze hebben daarom ook 

gekozen om naast een energiebod ook waterthema’s in te brengen die 

zullen leiden tot wezenlijke veranderingen in het landelijk gebied. Denk 

hierbij aan het langzaam afbouwen van het tegennatuurlijk peilbeheer. 

Het DB van Vallei en Veluwe ziet mogelijkheden voor functiecombinaties. 

Denk hierbij bijvoorbeeld aan zonnepanelen in de laagste delen van een 

polder. Het onderzoek en het vaststellen van deze functiecombinaties 

dient wat betreft het DB wel een zorgvuldig proces te volgen. 

Water Natuurlijk staat achter deze gekozen aanpak. 

Water Natuurlijk hoopt dat de 4 maanden die het Rijk extra geboden 

heeft voor het afronden van de concept RES zal worden besteed aan het 

intensiveren van de participatie-mogelijkheden. 

De uitwerking van de RES in de praktijk zal niet alleen leiden tot een 

verandering van het landelijk gebied, het roept ook vragen op over de 

manier van belastingheffing. 

  

Bron figuur: regionale-energiestrategie.nl  

  

 

Eikenprocessierups gericht bestrijden 

Biologische bestrijdingsmiddelen blijken sterk in opmars bij de 

bestrijding van de eikenprocessierups. Maar die zijn niet zo onschuldig als 

ze klinken. Deze middelen doden niet alleen eikenprocessierupsen, maar 

ook de rupsen van ruim 100 soorten onschadelijke nachtvlinders. Die 

nachtvlinders zijn op hun beurt weer een belangrijke voedselbron zijn 

voor de vogels. Ook kunnen de bacteriepreparaten huidirritatie 

veroorzaken bij mensen en mogelijk ook huisdieren. 

Toch gebruikt ruim de helft van de 355 gemeenten in Nederland 

bacteriepreparaten of aaltjes. Helaas voegt waterschap Rijn en 

IJssel zich daar helemaal in. Het waterschap heeft contact gezocht met 

de gemeenten en hen gevraagd of samen kan worden opgetrokken in de 

bestrijdingsaanpak. Waterschap Rivierenland is iets terughoudender. 

Weliswaar bestrijdt het de eikenprocessierups eerst door te spuiten met 

een biologisch bacteriepreparaat (preventief). Maar om onnodige schade 

aan natuur en biodiversiteit te vermijden, wordt vooraf gecontroleerd op 

beschermde vlindersoorten. Vanaf half juni wordt de rups, waar nodig, 

weggezogen (curatief). 

https://www.wrij.nl/@9347/eikenprocessierups/
https://www.wrij.nl/@9347/eikenprocessierups/
https://www.waterschaprivierenland.nl/eikenprocessierups-aanpak-alblasserwaard-vijfheerenlanden-1


 

Dat het ook anders kan, laat onder andere de gemeente Wageningen 

zien. De rupsen hebben natuurlijke vijanden, vooral mezen zijn gek op de 

voedzame rupsen en zorgen daarmee voor een afname van het aantal 

rupsen. Om het mezen aantrekkelijk te maken zijn op drukbezochte 

plekken waar groepen eiken staan mezenkasten opgehangen, zodat 

nestgelegenheid ruimschoots voorhanden is. Vogels hebben baat bij een 

gevarieerd voedselaanbod, dus dat Wageningen zijn bermen en 

grasstroken laat ontwikkelen tot mooie kruidenrijke bermen is ook voor 

de natuurlijke bestrijding van de eikenprocessierups een voordeel. De 

insectenrijke bermen lokken vogels, die op hun beurt weer rupsen eten. 

Om de overlast en het risico op gezondheidsklachten te beperken 

bestrijdt Wageningen de rupsen echter ook, maar zonder gebruik van 

bestrijdingsmiddelen. Vanaf het moment dat de rupsen zich gaan 

verzamelen in nesten kunnen ze worden opgezogen met een grote 

stofzuiger. Dat is een milieuvriendelijke bestrijdingsmethode waarmee 

tevens de brandharen worden verzameld en onschadelijk gemaakt. 

De Vlinderstichting roept op om per direct het gebruik van 

bestrijdingsmiddelen te minimaliseren en te beperken tot plekken met 

ernstige overlast binnen de bebouwde kom. Eventueel kan er in het 

vroege voorjaar met aaltjes worden gespoten, omdat verwacht wordt dat 

er in het vroege voorjaar minder rupsen aanwezig zijn en daardoor 

slechts tot beperkte schade leidt. Voor beheersing van de 

eikenprocessierups in het buitengebied heeft de Vereniging van Bos- en 

Natuurterreineigenaren (VBNE) een praktijkadvies eikenprocessierups 

uitgebracht.  

  

 

Granulietstort op onterechte grond   

De Inspectie Leefomgeving en Transport (ILT) heeft Rijkswaterstaat al in 

2018 gewaarschuwd om geen granuliet te storten in plassen in de 

uiterwaarden. Dat blijkt uit een advies van de ILT aan Rijkswaterstaat. 

De Inspectie schrijft dat ‘in het kader van milieubelang, de flora en fauna 

onder water, dient te worden voorkomen dat granuliet wordt toegepast 

in verschillende voormalige zandputten.’ 

Dit advies kwam pas boven water nadat TV-programma Zembla een 

beroep deed op de Wet Openbaarheid van Bestuur. Zembla onthulde 

begin dit jaar al dat de top van Rijkswaterstaat de stort van granuliet in 

natuurplas Over de Maas er doorheen drukte. Daarmee gingen de 

topambtenaren niet alleen in tegen de eigen vergunningverleners en 

handhavers, maar ook tegen de raad van andere deskundigen en een 

expertteam dat de overheid adviseert. 

Nu blijkt dus dat ook de Inspectie adviseerde tegen het gebruik van 

granuliet in het water én daarnaast oordeelde dat het gebruikte 

certificaat ongeldig was. Dat is opvallend, omdat staatssecretaris Van 

Veldhoven de Kamer eerder dit jaar liet weten dat volgens de Inspectie 

https://www.wageningen.nl/Bestuur/Nieuws_en_actualiteit/Nieuwsberichten/Eikenprocessierups_in_Wageningen
https://www.wageningen.nl/Bestuur/Nieuws_en_actualiteit/Nieuwsberichten/Eikenprocessierups_in_Wageningen
https://www.vlinderstichting.nl/actueel/nieuws/nieuwsbericht/195-gemeenten-gebruiken-schadelijke-bestrijdingsmiddelen-tegen-eikenprocessierups
https://www.vbne.nl/productdetails/Praktijkadvies-eikenprocessierups
https://www.vbne.nl/productdetails/Praktijkadvies-eikenprocessierups
https://www.bnnvara.nl/zembla/artikelen/de-afvaldump-door-rijkswaterstaat
https://www.bnnvara.nl/zembla/artikelen/de-afvaldump-door-rijkswaterstaat


 

‘het bestaande certificaat voor granuliet nog kan worden gebruikt’. Het 

advies van de Inspectie uit 2018 heeft ze nooit met de Kamer gedeeld. 

Volgens staatssecretaris Van Veldhoven zou granuliet in het water mogen 

worden toegepast omdat het grond is. Maar in het advies concludeert de 

Inspectie dat granuliet geen grond is, maar een bouwstof. Dit is cruciaal 

omdat het niet is toegestaan om bouwstoffen te gebruiken in projecten 

zoals Over de Maas. 

Staatssecretaris Van Veldhoven deed het juridisch advies van ILT af 

als een ‘interne notitie’; een mening van een enkele medewerker van de 

inspectie. Het eindoordeel van het ILT was volgens haar dat granuliet als 

grond kan worden beschouwd. Maar uit een document, dat Zembla via 

een Wob-verzoek heeft verkregen, blijkt dat het advies voor RWS 

‘leidend’ was om de granulietstort af te wijzen. 

De gemeente West Maas en Waal stapt naar de rechter om de 

granulietstort in natuurplas Over de Maas alsnog te stoppen. De 

gemeente had de minister gevraagd om handhavend op te treden door de 

granulietstort in Over de Maas stil te leggen. Het ministerie zag hier geen 

grond voor en besloot niet in te grijpen. 

  

 

Verder democratiseren van de waterschappen 

Waterschapspartij Water Natuurlijk is een groot voorstander van een 

verdere democratisering van de waterschappen. Maar de Waterschapswet 

bepaalt op dit moment nog dat in ieder waterschap tenminste 7 en 

maximaal 9 van de 30 zetels zijn gereserveerd voor de zogeheten 

‘geborgde categorieën’. Deze zetels worden niet democratisch gekozen, 

maar aangewezen door belangengroeperingen (bedrijven, landbouw, 

natuur). De kiezer heeft hierdoor een beperktere invloed op de 

samenstelling van het algemeen bestuur. Het systeem van geborgde 

zetels verzwakt de democratische legitimiteit van die verkiezingen. 

‘Shell en Philips hebben toch ook geen zetels in de Tweede Kamer’ is een 

vaak gehoorde reactie. In een goed functionerende democratie wegen 

gekozenen alle belangen. 

Water Natuurlijk vindt geborgde zetels niet nodig. Dat laat onverlet dat 

we als Water Natuurlijk, zeker ook in Midden-Nederland, prima kunnen 

samenwerken met de collega’s van de geborgde zetels. Maar we vinden 

het aanwijzen van zetels, buiten democratische verkiezingen om, gewoon 

niet meer van deze tijd. Overigens gaan de waterschappen niet zelf over 

afschaffing van de geborgde zetels; dat is aan de Tweede Kamer. 

Water Natuurlijk vindt het belangrijk dat er transparante en vooral voor 

de kiezer ‘leesbare’ verkiezingen zijn. Het werk van het waterschap in 

een delta als de onze is van cruciaal belang voor de veiligheid van dit 

land en zijn bevolking. En dat geldt evenzeer voor de beschikbaarheid en 

de kwaliteit van het water. Dit impliceert dat alle inwoners, op voet van 

https://www.bnnvara.nl/zembla/artikelen/gemeente-vecht-besluit-om-granulietstort-niet-stil-te-leggen-aan-bij-rechter
https://www.bnnvara.nl/zembla/artikelen/ministerie-legt-granulietstort-over-de-maas-niet-stil


 

gelijkheid, via verkiezingen invloed moeten hebben op de samenstelling 

van het waterschapsbestuur. 

Dit zijn geluiden die ook het kabinet heeft gehoord. Minister Van 

Nieuwenhuizen van Infrastructuur en Water heeft een tijdje geleden een 

adviescommissie ingesteld. 

Water Natuurlijk dringt bij de commissie aan op een snelle 

besluitvorming. Partijen die nu via een geborgde zetel vertegenwoordigd 

zijn, krijgen zo voldoende gelegenheid om zich te organiseren voor de 

nieuwe verkiezingen in 2023. En daarmee functioneren ook de 

waterschappen vanaf dat moment als een volwaardig democratische 

overheid.  

  

 

 

Waterkwaliteit in beeld 

Deltares heeft een landelijk verzicht gemaakt van de kwaliteit van het 

oppervlaktewater, voor stikstof en fosfor. Met de nieuwe online tool 

KRW-NUTrend is de situatie per waterlichaam te zien. Ook is er 

een achtergrondrapport. 

De toestand voor N- en P-totaal in de Nederlandse KRW-lichamen 

verbetert nog steeds. Dat neemt niet weg dat de KRW nutriëntendoelen 

in ongeveer de helft van de waterlichamen nog steeds niet worden 

gehaald. Er blijft dus nog een hoop werk te doen aan de verbetering van 

de waterkwaliteit. 

In 2019 komen normoverschrijdingen voor N-totaal nog door heel 

Nederland voor. Relatief veel normoverschrijdingen komen voor in 

Limburg, Noord-Brabant en het westen van Nederland. In Gelderland 

komen overschrijdingen voor in de Gelderse Vallei en in de Achterhoek. 

Een opvallende uitschieter is de Heelsumse Beek op de zuidelijke Veluwe. 

Voor P-totaal vallen de vele overschrijdingen in het westen op, maar ook 

in de Peelregio en de Gelderse Vallei valt nog het nodige te doen aan de 

verbetering van de waterkwaliteit. 

 

Bron figuren: Deltares 

  

 

 

Word nú lid van Water Natuurlijk! 

Ook voor een meer natuurlijk waterbeheer? Word nú lid van Water 

Natuurlijk! 
  

  

http://krw-nutrend.nl/
http://krw-nutrend.nl/
http://publications.deltares.nl/11203728_006.pdf
http://publications.deltares.nl/11203728_006.pdf
https://www.waternatuurlijk.nl/leden/aanmelden-als-lid/


 

 

Agenda 

  

Regionale Ledenvergadering Water Natuurlijk Midden-Nederland 

Onze regionale ledenvergadering van vrijdag 19 juni gaat helaas niet door vanwege de Corona-crisis. 

Onze leden in de regio krijgen binnenkort over de mail meer informatie. 

  

Klimaatbestendige beekdallandschappen 

Overal wordt druk nagedacht over het klimaatbestendig maken van ons land. Maar hoe ziet dat eruit 

voor beekdalen? Waar liggen de kansen en uitdagingen bij (her)inrichting? Meer info 

Webinar 12 juni, 10.00-12.30u 

  

Excursie Natuurlijk Midden-Nederland uitgesteld 

Onze excursie van vrijdag 19 juni gaat helaas niet door vanwege de Corona-crisis. 

  

Algemene Ledenvergadering Water Natuurlijk 

Vanwege de Coronacrisis is de jaarlijkse Algemene Ledenvergadering van Water Natuurlijk verplaatst van 

25 april naar 19 september. 

Locatie n.t.b., zaterdag 19 september 

 

Emissie Symposium Water 2020 

In verband met de maatregelen omtrent het Corona virus is het Emissie Symposium Water, georganiseerd 

door Rijkswaterstaat WVL, Ministerie van IenM en Deltares verplaatst naar 6 oktober. Het symposium 

geeft een overzicht van recente ontwikkelingen en projecten met betrekking tot emissies naar het 

oppervlaktewater. Meer info 

Amersfoort, 6 oktober, 9.30-16.30u 

  

Seminar 'Nederland weer vol met vis' 

Tijdens deze bijeenkomst wordt ingegaan op de kennis, ervaringen en inzichten die de afgelopen 20 jaar 

zijn opgedaan bij het verbeteren van vismigratiemogelijkheden in ons land. Meer info 

Leiden, donderdag 25 november 

  

Natuurlijk Water 
Redactie: 

Rienk Kuiper 

Contact: 

WaterNatuurlijkMN@gmail.com 

Steun Water Natuurlijk! 

Doe mee en word lid!  

https://www.stowa.nl/agenda/debat-over-het-realiseren-van-een-klimaatrobuust-beekdallandschap-denk-en-doe-mee-het
https://www.stowa.nl/agenda/emissie-symposium-water-2020
https://www.stowa.nl/agenda/seminar-nederland-weer-vol-met-vis
https://www.waternatuurlijk.nl/leden/aanmelden-als-lid/


 

 

Deze nieuwsbrief automatisch toegestuurd 

krijgen kan via deze link 

  

Bijdragen voor deze nieuwsbrief (ook van 

niet-leden van Water Natuurlijk) 

zijn van harte welkom! 

  

  

Komt de nieuwsbrief in je spambox 

terecht? Neem dan ons mailadres 

WaterNatuurlijkMN@gmail.com op 

in je adressenlijst. 

 

 

  

 

 

 

 

 

 

 

  

 

 

 

 

 

 

  

                                         
 

 

  

 

  

 

  

 

  

 

  

 

   

 

Water Natuurlijk is een bijzondere waterschapspartij. 

We hebben geen politieke kleur. 

Wat ons bindt is passie voor natuur, landschap, erfgoed, milieu, en recreatie in en om het water. 

Wij zijn een landelijke vereniging voor en door inwoners. 

We zijn in 2008 opgericht door onder andere Natuurmonumenten, De 12 Landschappen, Sportvisserij 

Nederland en de 12 provinciale natuur en milieufederaties, Vogelbescherming, IVN en bond Heemschut. 

D66, Groen Links en enkele progressieve lokale politieke partijen steunen Water Natuurlijk en doen 

daarom niet zelf mee aan de waterschapsverkiezingen. 

U ontvangt deze mail als lid van Water Natuurlijk, omdat u actief bent in bovenstaande organisaties, of 

omdat we eerder contact met u hebben gehad. 

 

http://eepurl.com/diQTkz
http://www.twitter.com/WNVallei_Veluwe
http://www.facebook.com/waternatuurlijk.valleienveluwe
https://www.waternatuurlijk.nl/valleienveluwe/
https://www.linkedin.com/in/water-natuurlijk-midden-nederland-3942aba8/
https://instagram.com/waternatuurlijkmiddennl


 

You can update your preferences or unsubscribe from this list 

  

 

 

 

 

https://waternatuurlijk.us12.list-manage.com/profile?u=829cd8b8f730e606f9a109ef7&id=5c0acf16fc&e=c46d40044e
https://waternatuurlijk.us12.list-manage.com/unsubscribe?u=829cd8b8f730e606f9a109ef7&id=5c0acf16fc&e=c46d40044e&c=b3dfbee6ab

